



創於 1913 年
Founded in 1913

香港華人會計師公會 The Society of Chinese Accountants & Auditors

(在香港註冊成立之有限公司)

(Incorporated in Hong Kong as a company limited by guarantee)

Code 3721 29 Dec 2021 (Wed) Webinar

The trend of SPAC and the interpretation of HKEx Consultation Paper on Special Purpose Acquisition Companies SPAC趨勢及香港SPAC諮詢文件解讀

Mr Ross X H Wang, Mr Jon J Li

The trend of SPAC and the interpretation of HKEx Consultation Paper on Special Purpose Acquisition Companies

SPAC 趨勢及香港 SPAC 諮詢文件解讀

(Course Code 課程編號: 3721)

Highlights: 課程重點:

1. The analysis of SPAC's advantages;
SPAC上市優勢分析;
2. The introduction of common valuation methodologies in SPAC;
SPAC的常見評估方法;
3. The interpretation of Consultation paper on SPAC published by HKEx
香港SPAC諮詢文件問題解讀

Speaker (s): 講者:

Mr Ross X H Wang 汪心浩先生

Director, CHFT Advisory & Appraisal Limited

華坊諮詢評估有限公司 - 董事, 註冊特許金融分析師

Ross has over 10 years of experience in providing business valuation services to companies ranging from multinationals, public listed companies and government institutions. Prior to engaging his valuation service career, Ross had experience in providing audit & assurance services in one of the Big Four accounting firms.

汪先生在為跨國公司, 上市公司和政府機構等提供商業評估服務方面擁有超過 10 年的經驗。在從事估值服務工作之前, 汪先生在四大會計師事務所之一提供審計和核數服務。

Mr Jon J Li 李簡先生

Valuation Analyst, CHFT Advisory & Appraisal Limited

華坊諮詢評估有限公司 - 評估分析員

Jon has experience in providing M & A transaction valuation, financial instruments valuation and property valuation services to public listed companies in Hong Kong.

李先生於多家香港上市公司提供合併與收購評估服務、金融工具評估服務和物業評估服務, 擁有豐富經驗。



創於 1913 年
Founded in 1913

香港華人會計師公會 The Society of Chinese Accountants & Auditors

(在香港註冊成立之有限公司)

(Incorporated in Hong Kong as a company limited by guarantee)

Dates: 日期:	29 December 2021 (Wednesday) 2021 年 12 月 29 日(星期三)
Time: 時間:	6:30 pm – 8:00 pm 晚上 6:30 – 8:00
Format: 授課形式:	Webinar (Live via zoom) 網絡研討會 (zoom 直播)
Language: 語言:	Putonghua 普通話
CPD hours: CPD 時數:	1.5 hrs 1.5 小時
Fee: 費用:	HK\$150 for full member/ affiliate/ members' staff; HK\$250 for non-member 華師正式會員/ 附屬會員/ 正式會員之僱員，每位 HK\$150; 非會員，每位 HK\$250

Enrolment: 報名:	<p>Online application is on a first-come, first-served basis. Please click HERE to enroll and settle the payment via PayPal, Credit Card or **Cheque.</p> <p>**No seat can be reserved through telephone. Enrolment will be processed upon receipt of payment. Please be reminded to complete the online form and send together with your cheque to the Secretariat.</p> <p>研討會以先到先得形式於網上報名，請按此報名並以 PayPal、信用卡或**支票付款。</p> <p>**本會不設電話留位，報名以收妥支票為準。請完成網上表格連同支票寄回本會秘書處。</p> <p>Enroll Now 現正接受報名</p> <p>請即報名</p>
Remarks: 備註:	<p>The link to the zoom webinar will be sent to registered participants via email one working day prior to the webinar.</p> <p>Zoom 研討會連結將於課程舉行前一個工作天發送至參加者的登記電郵地址。</p>
Enquiry: 查詢:	<p>SCAA Secretariat 華師秘書處 Ms Ally Chan 陳小姐 Tel 電話: 2869 6003 Email 電郵: training@scaacpa.org.hk Facebook: www.facebook.com/scaacpa</p> <p> 5 years+ caring organisation 同心展關懷 Awarded by The Hong Kong Council of Social Service 香港社會服務聯會頒發</p>